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 Jedním z důležitých úkolů, které bylo třeba vyřešit, bylo řešení budoucího provozu 
kompostárny. Projektu financovaného z veřejných peněz, který sice svůj ekologický úkol plnil. 
Jehož ekonomický přínos naší obci se však nepodařilo zrealizovat. Veřejná správa nemá právo 
disponovat celou řadou nástrojů, které jsou v ve světě byznysu běžné, a jejichž absence nás na 
trhu velmi znevýhodňuje.
 Jelikož se nám nedařilo problém vyřešit vlastními silami, a ani ve spolupráci se svazkem 
obcí, rozhodli jsme se vyhledat strategického partnera v soukromé sféře. 
Naši kompostárnu jsme nabídli k propachtování ve veřejném výběrovém řízení (viz 
https://tenderarena.cz/dodavatel/seznam-profilu-zadavatelu/detail/Z0003879/zakazka/353428 ),
a na základě výsledků jsme ji propachtovali vítězné (tzn. nejvyšší) nabídce.
 Od října letošního roku, na dobu 7 let tak bude provozovatelem společnost: AMAR 
INSTALACE s. r. o., IČ 27120392, Úzká 185, 25164, Struhařov. (Kontakt: tel: 603 189 677, e-mail: 
marek.oldrich@gmail.com). Pachtovní smlouva byla uzavřena dne 16. 9. 2020 a kompostárna 
a její provoz budou předány dnem 1. 10. 2020.
 Kompostárna bude nadále provozována tak, aby změn pro občany bylo co nejméně 
a co nejméně zasáhly do Vašich zvyklostí. Bioodpad z obce tak lze i nadále likvidovat v naší 
kompostárně, jen její provozování již nebude v rukou Technických služeb obce a ty tak budou 
mít prostor a prostředky pro údržbu čistoty a pořádku v obci.

Jan Jančík – starosta

Úřední hodiny:
Kancelář OÚ, stavební komise:
(Běžná agenda obce, ověřování)

Pondělí: 17,00 - 19,00
Středa: 17,00 - 18,00

Tel.: 323 641 874, obec@struharov.cz, www.struharov.cz

Pokladna, Czech Point:
(Výběr poplatků, výpisy Czech Point)

Pondělí:  8,00 - 12,00 a 15,00 - 19,00

Úterý:      8,00 - 12,00

Středa:    8,00 - 12,00 a 14,00 - 18,00

Letní od 1. 4. do 31. 10.

Po:   7,00 - 9,00
Út:  zavírací den
St:   8,30 - 10,00
Čt: 16,00 - 18,30
Pá: 16,00 - 18,30
So:

   8,30 - 11,00
Ne: 16,00 - 19,00

Zimní od 1. 11. do 31. 3.

Po:   8,00 - 10,00
Út:   zavírací den
St:   8,30 - 10,00
Čt: 15,00 - 17,30
Pá: 15,00 - 17,30
So:

   8,30 - 11,00
Ne: 15,00 - 18,00

Provozní doba Sběrného dvora

Přijímané druhy odpadů:
Směsný komunální odpad
Tříděný odpad: papír, sklo, plast, železo
Velkoobjemový odpad: např. starý nábytek, koberce, kočárky
Bioodpad
Elektroodpad: např. lednice, sekačky, pračky, PC, televize,
zářivky, žárovky
Pneumatiky
Baterie včetně autobaterií
Kovy (včetně drobných kovů - plechovky, víčka, konzervy...)
Nebezpečný odpad: barvy, rozpouštědla, oleje

Nepřijímáme:
bojlery, stavební odpad o objemu větším než 0,5m3 na nemovitost/rok



1

Slovo starosty
	 Vážení	občané,	sousedé	a	příznivci	Struhařova.	Rád	bych	zde	byl	býval 
bilancoval	 o	 tom,	 jaké	 bylo	 jaro	 a	 léto,	 na	 čem	 jsme	 pracovali,	 co	 vše	 se 
podařilo,	co	se	nezdařilo	a	jaké	máme	plány.	Život	však	přináší	různé	výkyvy 
a	letos	nám	přinesl	starosti,	jakých	jsme	se	nenadáli.	
	 Lidský	 život	 a	 zdraví	 je	 to	 nejdůležitější.	 Ta	 nakažlivá	 nemoc,	 které 
se	všichni	bojíme	a	která	nás	na	jaře	tak	potrápila,	snad	již	opravdu	ustupuje	
a	svět	se	vrátí	do	svých	obvyklých	kolejí.	Na	podzimní	vlnu	jsme	jistě	všichni 

o	něco	lépe	připraveni	než	na	tu	jarní.
	 Na	 každé	 krizi	 je	důležité	 to,	 abychom	ztratili	 co	nejméně	 toho,	 co	máme,	 a	 co	nejvíce 
získali,	když	už	nic	jiného,	tak	alespoň	poučení.	Nevím	jak	vám,	ale	mně	to	letošní	nešťastné	jaro	
hlavně	připomnělo,	že	na	světě	je	nejdůležitější,	abychom	byli,	a	to	nejlépe	s	těmi,	co	máme	rádi.
Především	nám	tedy	všem	přeji	pevné	zdraví,	ale	 také	pevné	nervy	a	velkou	dávku	 rodinného	
štěstí.
Spolu	to	dáme!

Mgr.	Jan	Jančík	-	starosta

Krajské Volby 2020 - výsledky

Poděkování OVK při volbách do Krajského zastupitelstva Středočeského kraje 2.-3.10.2020

	 V	 pátek	 a	 v	 sobotu,	 2.-3.10.2020,	 se	 konaly	 volby	 do	 Krajského	 zastupitelstva 
Středočeského	kraje.	I	touto	cestou	bych	ráda	poděkovala	naší	„nové“	volební	komisi,	ve	složení: 
Martina	Š.	st.,	Ondřej	G.,	Veronika	Š.,	Kateřina	Ch.,	Martina	Š.	ml.,	Ondřej	K.,	která	se	zhostila	

těchto	voleb,	 i	v	situaci,	 jaká	 je,	na	výbornou.	Děkuji 
i	 za	 to,	 že	 této	 práci	 byli	 ochotni	 věnovat	 svůj	 čas 
a	 energii.	 Děkuji	 i	 Vám	 voličům,	 za	 Vaši	 trpělivost 
a	vstřícnost	(k	volbám	přišlo	327	voličů	ze	707	trvale	
hlášených)	a	v	neposlední	a	důležité	roli,	 Ivě	Š.	z	OÚ 
a	chlapům	z	TS	Struhařov.	

Pěkné	podzimní	dny
Kačka Chaloupková – OÚ Struhařov

 

STAN - 39.08% ODS - 21,85% Pirá7 - 13,23% ANO - 12,31%
TOP 09 + Hlas + zelení - 4% TRIKOLÓRA - 2,15% SPD - 1,85% ČSSD - 1,85%
DSZ-ZA PRV.ZVÍŘ. -1,54% KSČM - 0,62% PB - 0,62% ODA - 0,31%
SVOBODNÍ - 0,31% ROZUMNÍ - 0,31%
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O KORONAVIRU
 Letos na jaře, namísto tání, oblevy, pučících květů, bahna a jiných jarních radovánek, stal 
se hlavním tématem koronavirus.

Co je koronavirus?
 Označení koronavirus se používá pro jakýkoli virus, patřící do podčeledi Coronaviridae. Jde 
o souhrnné označení pro čtyři čeledi virů, které způsobují onemocnění u zvířat a lidí s různým 
stupněm závažnosti. Název je odvozen od charakteristického uspořádání povrchových struktur 
lipidového obalu virů ve tvaru sluneční korony. Může způsobit běžné obtíže, jako je nachlazení, 
kašel, dýchací obtíže, teploty. Ale také smrtící choroby, jako je dýchací onemocnění zvané těžký 
akutní respirační syndrom SARS či infekci MERS.
 Nový typ koronaviru SARS-CoV-2 (původně označený jako 2019-nCoV) se objevil poprvé 
na začátku prosince 2019 v čínské provincii Chu-pej, v níž se nachází jedenáctimilionové město 
Wu-chan. Vědci už dokázali popsat genetickou strukturu viru. Čína tyto údaje uvolnila veřejnosti, 
takže na výzkumu nyní pracuje řada odborných pracovišť po celém světě. Onemocnění, které 
tento koronavirus způsobuje, dostalo označení COVID-19.
 
Jak se koronavirus přenáší? 
 Koronavirus se přenáší z člověka na člověka při úzkém kontaktu. Jedná se o tzv. kapénkovou 
infekci, která je přenášena vzduchem. Zasahuje nejčastěji sliznice horních a dolních dýchacích 
cest. Inkubační doba je týden až čtrnáct dní. Po týdnu od nakažení se nemoc projeví horečkami, 
které neustupují. Mohou být provázené nepříjemnými pocity, bolestmi kloubů a svalů a brzy 
se objeví projevy kašle.

Jaké skupiny obyvatel jsou nejohroženější?
 Mezi ohrožené skupiny patří zejména senioři, chronicky nemocní či osoby s oslabenou 
imunitou.

Jak se chránit?
 Důležité je postupovat tak, jak při klasickém respiračním onemocnění, jako v aktuálním 
chřipkovém období:

• vyhýbat se těm, kdo jsou zjevně nemocní;
• dodržovat základní hygienická pravidla;
• používat například i dezinfekci, pokud jsme v kontaktu s lidmi, kteří akutními respiračními 

potížemi trpí;
• nezdržovat se v místech s vyšším počtem lidí;
• jedinci, kteří trpí respiračním onemocněním, by měli dodržovat pravidla respirační hygieny - 

tj. při kýchání a kašlání řádně užívat, nejlépe jednorázové, kapesníky, při kašlání a kýchání 
si zakrývat ústa paží/rukávem, nikoliv rukou (kapénky se pak mohou přenést dál);

• samozřejmě i zdravotníci sami by se měli chránit, jelikož jsou to právě oni, kteří přicházejí 
s pacienty nejvíce do styku.

(https://www.vlada.cz/cz/media-centrum/aktualne/aktualni-informace-ke-koronaviru-sars-cov-2-puvodne-2019-ncov-179250/).

Usnesení vlády a nejaktuálnější informace naleznete na stránkách www.vlada.cz,
popř. https://koronavirus.mzcr.cz/. 
Zároveň byla zprovozněna infolinka na tel. č. 1212.
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 Jarní vlna na prahu léta zeslábla, a tu se nám všem zdálo, že je vše za námi. Veřejné akce 
se zase směly konat, nakažených a nemocných ubylo a vše se zdálo být v pořádku. Teď však 
léto končí a z masmédií opět sílí hlas o tom, že s návratem lidí z přírody do uzavřených prostor, 
se nám nemoc vrátí. 

 Na podzimní vlnu se připravujeme, a snad ji zvládneme lépe než vlnu jarní. Především 
nám tedy všem přeji pevné zdraví.

Spolu to dáme!
Za použití materiálů vlády ČR

Jan Jančík – starosta

Poděkování ochotným pomocníkům
 Každá krize, ať větší či menší, vždy prověří všechny zúčastněné. Jen v zátěžové situaci se 
projeví, jaký je kdo charakter a jak si stojí v lidské společnosti. V době klidu je každý king a každý 
frajer, ale krize ukáže, co v každém z nás dřímá.
 Letošní vír událostí nám takto například ukázal některé charaktery. Tváří v tvář ohrožení, 
byť jen možnému, vyselektovali se nejen lidé, kteří se omezili na silácké či kritické statusy na 
sociálních sítích, ale objevily se i ryzí charaktery, ochotné udělat něco pro jiné a dát ve společenský 
prospěch své schopnosti a dovednosti. Vševědoucích glosátorů, poraděnků a kritiků je všude 
za korunu kornout a jsou vidět a slyšet stále. Lidé ryzího charakteru se ale většinou pohybují 
v ústraní a projevují se tam, kde je třeba čin.
 Našly, resp. „našli“ se mezi námi takoví, a byly to nejen naše ženy, ale i někteří muži! Tedy 
takoví, kteří obětovali svou píli, čas, materiál, invenci a bůh ví co všechno ještě, a v době kdy jsme 
se všichni báli a ochranné prostředky prakticky neexistovaly, zasedli ke svým (šicím) strojům. 
Někteří spotřebovali domácí zásoby odstřižků, ale někteří i povlečení a jiný textil, a šili, tehdy 
nekoupitelné, ale státem nařízené, roušky pro sebe i pro druhé. Někteří přispěli tím, že sháněli 
materiál, ale všichni tito šikovní lidé věnovali část svého času i svého srdce pro druhé. Soukro-
mou distribuci asi nikdo nikdy nezmapuje, ale jen naše obec dostala a mezi nás všechny rozdala 
více než 1000 takto ušitých roušek. Vydávací místa byla dvě, jedno na obecním úřadě, a druhé 
na pokladně v naší samoobsluze.
 Na obecní úřad se nám dále přihlásila celá řada skvělých dobrovolníků, kteří nezištně 
nabízeli pomoc jak nám, tak hlavně potřebným občanům.
 V době, kdy nám bylo nejvíce úzko, podařilo se nám získat svolení od vlády ČR a nakoupit 
a dovézt 1000 litrů dezinfekce. Realizaci této akce zajistili naši hasiči. Nakoupili jsme plastové 
lahve, nalahvovali a do každé struhařovské domácnosti dodali dezinfekci, opět materiál, který 
byl potřeba, a v distribuční síti nebyl k dostání. Hasiči vytvořili několik minitýmů a celou tuto 
záležitost zvládli realizovat během pouhých třech dní!

 Děkuji všem, kdo v této době byli ochotní pomoci: švadlenkám, šičům, hasičům, dobro-
volníkům a všem dalším, bez Vás by se nám tu žilo hůře. Vy jste se projevili jako sůl země a budiž 
vám všem za to dík!

Jan Jančík – starosta
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ZŠ Struhařov
 Mezi historické paradoxy jistě patří i skutečnost, že na našem území stanovil povinnou školní 
docházku již říšský školský zákon z r. 1869. Všeobecnou deklaraci lidských práv, obsahující mj.  
právo na bezplatnou školní docházku, pak Československo nepodpořilo a hlasování se zdrželo. 
 Naši předkové ve Struhařově věděli, že ve vzdělání je budoucnost a pro své děti postavili 
školu. Nejdříve malou, a pak v roce 1912 krásnou velkou školu na dnešním Školním náměstí. 
V rámci jedné z mnoha reforem našeho školství pak tuto školu v 70tých letech, opatřením shora, 
zavřeli. 
 Dnes máme základní školní docházku zajištěnou smlouvou o spádovosti, uzavřenou s městem 
Mnichovice a naše školní budova je prázdná. A to má dnešní Struhařov o mnoho více obyvatel, 
jak se sem stěhují lidé z lokalit hůře obyvatelných, jako například z Prahy a z Brna.
 Letos na jaře však svitla naděje na změnu. Ministerstvo financí totiž vypsalo dotace 
na zvýšení kapacit základních škol v perimetru Prahy, a tedy i na rekonstrukce starých školních 
budov. Nechali jsme vypracovat investiční záměr a na jeho základě podali žádost o poskytnutí 
této dotace. A ministerstvo financí nám tuto dotaci, ve výši max. 90 % způsobilých výdajů, ve výši 
max. 20 000 000,- Kč, přiznalo. Na základě toho jsme podali ještě žádost o příspěvek od Středo-
českého kraje a byla nám přiznána dotace ve výši 2 512 362,- Kč.
 Mezitím jsme samozřejmě řešili projektovou dokumentaci, výběrové řízení na dodavatele 
a spoustu dalších potřebných náležitostí. Kdo jste někdy řešili plány či samotnou stavbu 
rodinného domku, máte jistě představu o tom, co taková věc stojí času a práce. Resuscitace 
tak dlouho neprovozované školy je v dnešní době uzlem více než gordickým, ale lepší cíl si 
z našeho pohledu nedovedu představit. Opravíme starou budovu, která je dominantou naší 
obce. A naši nejmenší školáci nebudou muset dojíždět do přeplněných Mnichovic a budou 
mít svou školu v docházkové vzdálenosti od domova.
 Od starých dob došlo k mnoha změnám v legislativě a v pravidlech o tom, jak má taková 
škola vypadat a co všechno se do ní musí vejít. Protože jedním ze základních estetických 
požadavků bylo zachovat historický vzhled školy v míře co nejvyšší, bylo plánování o to těžší. 
Do budovy se nám tak podařilo naprojektovat 3 třídy plus 1 třídu na pohybovou výchovu, výdejnu 
obědů, šatny, ředitelnu i kabinety a ostatní potřebnosti, i na sklad školních knih se místo našlo.
 Školu pak plánujeme provozovat jako detašované pracoviště ZŠ TGM Mnichovice, proto 
po celou dobu spolupracujeme jak s městem Mnichovice, tak komunikujeme i s vedením ZŠ 
Mnichovice.
 Aktuálně máme vypsané výběrové řízení na zhotovitele, a když půjdou věci tak, jak mají, 
v průběhu letošního října budeme začínat se stavbou. Konec stavby je plánován na konec dubna 
2021.
 Tak si prosím všichni držme palce, ať se vše podaří a ať příštího prvního září nastupují naše 
děti do naší (staro) nové školy ve Struhařově.

Jan Jančík – starosta



5

Obnova budovy obecné školy ve Struhařově
 Již dlouhou dobu jsme zvyklí míjet 
struhařovskou školu v její neměnné podobě, 
školu, která již více než čtyři desetiletí neslouží 
svému původnímu účelu, vzdělávání a výchově 
místních struhařovských dětí. Výuka v takzva-
ných jednotřídkách byla direktivně ukončena 
na základě výnosu tehdejšího ministerstva 
školství na konci sedmdesátých let minulého 
století. Dva z oněch čtrnácti žáků, kteří jako 
poslední v roce 1979 opustili školní třídy této 
budovy, jsme dnes zastupiteli naší obce. Možná 
i tato drobná skutečnost přispěla k rychlému 
rozhodnutí obecního zastupitelstva neotálet s podáním žádosti o dotaci k rekonstrukci budovy 
struhařovské základní školy na příští rok, což byla jedna z variant možného postupu, ale podat ji 
s vědomím značných časových rizik ještě v tomto roce, konkrétně do čtrnácti dnů od mimořádně 
svolaného zasedání zastupitelstva. 
 K tomuto závažnému rozhodnutí nás vedly následující  úvahy a skutečnosti: V roce 1912 
měla naše obec přibližně poloviční počet obyvatel, než má dnes, ale už tu byla zprovozněna na 
tehdejší dobu moderní obecná škola, která je dodnes největší budovou ve Struhařově. Dnes, 
kdy obec bude zanedlouho čítat téměř tisíc obyvatel, nedisponujeme vlastní základní školou. 
Místním žákyním a žákům by jistě první stupeň základní školy do třetí třídy byl vítanou a výraz-
nou pomocí při jejich vzdělávání a zejména by ulehčil od starostí jejich rodičům při zajišťování  
dopravy žactva na každodenní výuku do okolních spádových základních škol. Nemluvě o přidané 
hodnotě vlastní základní školy při společenských a kulturních událostech v naší obci.
 Za těch deset let, co vykonávám funkci zastupitele, se rekonstrukce budovy naší školy 
skloňovala každým rokem ve všech zastupitelstvech, nehledě na jejich složení, a vím, že 
o rekonstrukci budovy se usilovala i zastupitelstva předchozí. Za to, že stav budovy je dnes 
schopný rekonstrukce, můžeme mimo jiné poděkovat vedení obce z období přechodu tisíciletí, 
které zajistilo realizaci základních prací pro zachování budovy školy pro příští období, zejména 
celkovou opravu střechy školy tak, aby do budovy nadále již nezatékalo a nepokračovala její další 
destrukce.
 Znovuobnovení základní školy cítíme jako velký dluh předchozím generacím, které v naší 
škole získávaly své první školní vědomosti a dovednosti, i jako povinnost vůči generacím budou-
cích struhařovských žákyň a žáků, kteří své první školní krůčky budou v obnovené základní škole 
teprve absolvovat.

 V letošním roce obnova budovy naší školy 
nabrala reálných kontur a tento náročný úkol 
nyní stojí před současným zastupitelstvem 
jako výzva, kterou určitě chceme realizovat. 
Promarnit dotační příležitost, která se nyní 
naskytla, by byla z našeho pohledu velká chyba, 
a proto ihned po získání prvotních informací 
o dotačním programu „Akce financované 
z rozhodnutí Poslanecké sněmovny Parlamentu 
a Vlády ČR“ byla ustanovena pracovní skupina, 
která se začala realizací rekonstrukce budovy 
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základní školy intenzivně zabývat. Za sebou již máme několik jednání s ministerstvem financí 
ohledně zajištění 20ti milionové dotace ze státního rozpočtu, která je již v současné době pro 
naši obec schválena, a na základě podané žádosti v rámci dotačního titulu Programu 2 ,,Doda-
tečná podpora rozvoje a obnovy základních a mateřských škol“ a osobního jednání vedení obce 
na krajské úrovni máme přislíbenu i navazující dotaci z rozpočtu Středočeského kraje ve výši 
cca 2,5milionu Kč.
 V současné době intenzivně pracujeme na finalizaci projektové dokumentace pro obnovu 
budovy školy. Naše představa je taková, že nově zrekonstruovaná škola pojme cca 75 žáků, 
rozdělených do třech tříd prvního stupně vzdělávacího systému. Tedy místní žactvo by mohlo 
první až třetí ročník základní školy absolvovat u nás doma ve Struhařově a teprve v dalších 
ročnících  by děti pokračovaly ve výuce v okolních větších základních školách. Dále uvažujeme 
tak, že by budova základní školy kromě zmiňovaných třech učeben byla vybavena tělocvičnou, 
jídelnou, výtahem, šatnami a dalším souvisejícím zařízením a potřebným zázemím. Po jednání 
s projektanty a hygienou už projekt nabývá reálné podoby, na jehož základě bude zpracován 
podrobný rozpočet stavby a bude následovat výběrové řízení na zhotovitele stavby.  Rekonstrukce 
budovy místní základní školy i vzhledem k velmi krátkým realizačním termínům bude zřejmě 
technicky nejnáročnější stavbou, která se u nás kdy realizovala. Do úvahy musíme vzít skutečnost, 
že tentokrát se nejedná o stavbu na zelené louce, ale jedná se o celkovou rekonstrukci více než 
100 let staré stavby, kdy skutečný stav založení i nosných prvků budovy bude znám až během 
jejich rozkrytí a obnažení. 

 Doufejme, že i přes provedené 
předběžné stavební průzkumy na nás nečeká 
příliš mnoho nepěkných překvapení 
v podobě stavebních a technologických 
komplikací během realizace rekonstrukce, 
které nám přestavba historické budovy ještě 
může připravit.
 Držte nám palce, aby v přespříštím 
a nebo už možná i v příštím roce 
mohli struhařovští prvňáčci nastoupit do 
školy na Školním náměstí.
 

zapsáno 5. srpna 2020 - Ing. Kamil Šubrt
předseda Kulturní, školské, sociálně zdravotní a sportovní komise

Obecní knihovna
 S rekonstrukcí školy pojí se i problém s tím, kam po dobu stavby dočasně umístit naši 
obecní knihovnu, nejlépe tak, abychom vůbec nemuseli přerušovat její provoz. Na tomto řešení 
intenzivně pracujeme.

Jan Jančík – starosta
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Opravy
  I při sebelepším zacházení s věcí, občas se každému z nás něco rozbije, s tím se nedá nic 
moc dělat. Obec je správcem spousty věcí, které používáme my všichni. A i při té nejšetrnější 
péči a sebelepším zacházení věci zkrátka mají svou životnost. Každý rok snažíme se něco opravit, 
vylepšit a o něco tak zlepšit život nám všem.
 V letošním roce se nám mimo jiné podařilo získat dotaci od Středočeského kraje, z fondu 
na obnovu venkova, ve výši 729 000,- Kč. Z této dotace opravíme dva úseky místních komunikací, 
a to v ulici „Jevanská“ – její střední, dosud neopravenou část „u transformátoru“, a ulici „K Prů-
honu“, od křižovatky s ulicí „V Zahradách“. 
 Ve veřejném výběrovém řízení se nám přihlásil jediný dodavatel, spol BES z Benešova. 
Opravu plánujeme provést ještě letos, co nejdříve, než se nám ochladí, v tomto smyslu jednáme 
i s dodavatelem a máme přislíbeno, že oprava bude provedena ještě „za teplého počasí“.
Při této příležitosti žádáme dotčené obyvatele o trpělivost. Ač se budeme snažit vás omezit co 
nejméně, přeci jen nějaká omezení na nás v místě stavby čekají.

Jan Jančík – starosta

Sabina
 Koncem zimy dočkala se naše obec a s ní i celá země nečekané a nevítané návštěvy. 
Naše území zasáhla silná bouře, způsobená údajně prudkým propadem atmosférického tlaku 
nad Skandinávií (my ale samozřejmě všichni víme, kteří politici za to můžou), která dostala 
poetické jméno „Sabine“. Silný vítr lámal stromy, odnášel 
střechy a ničil další majetek. Pomoc při zmírňování 
a likvidaci škod opět poskytli naši dobráci. Děkujeme.
 Již před bouří jsme apelovali na vlastníka zříceniny 
bývalých stájí JZD na to, aby si tuto stavbu zajistil. Bouře 

tento náš požadavek zvýraznila a vlastníka jsme skutečně 
přiměli k dalšímu posunu. Dobrou zprávou tak je, že na 
odstranění této zříceniny již bylo vydáno povolení od 

stavebního úřadu. Tou špatnou zprávou pak je, že zatím 
se nepodařilo donutit vlastníka, aby stavbu alespoň 

zabezpečil, nebo konečně odstranil.  Jan Jančík – starosta
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PARKOVÁNÍ VOZIDEL
NA VEŘEJNÉM PROSTRANSTVÍ

 
 Parkování vozidel na veřejném prostranství je formou záboru veřejného prostranství, kdy 
si provozovatel vozidla pronajímá od Obce část veřejného prostranství na dobu určitou. 
 Veřejným prostranstvím se rozumí veškeré plochy a místní komunikace na katastrálním 
území Obce Struhařov, u kterých je Obec Struhařov označena v Katastru nemovitostí jako 
vlastník. Tyto a další údaje jsou veřejně dostupné na webových stránkách Katastru nemovitostí.
Parkování vozidel na vlastním pozemku není záborem veřejného prostranství.
 Pronájem (zábor veřejného prostranství) k parkování vozidel je v souladu s Obecně 
závaznou vyhláškou Obce Struhařov č. 1/2007 ze dne 21. 2. 2007 o místních poplatcích, část 
první, čl. 1, odst. 1), písm. c) a je možný za úhradu finanční částky, jejíž výše je závislá na 
velikosti pronajímané plochy z veřejného prostranství a na délce doby takového pronájmu. Celé 
znění výše uvedené Vyhlášky je zveřejněno na webových stránkách Obce Struhařov a obsahuje 
informace o veškerých místních poplatcích, např. poplatky za psy, nebo poplatky za zábor veřej-
ného prostranství k dočasnému uložení stavební techniky a materiálu na veřejném prostranství. 
Ve Vyhlášce je definováno, co podléhá místnímu poplatku a co, nebo kdo je této povinnosti 
zproštěn a dále obsahuje údaje o splatnosti poplatku.
 Součástí výše uvedené Obecně závazné vyhlášky je sazebník poplatku za vyhrazení 
trvalého parkovacího místa, uvedený v čl. 25, odst. 1), písm. e). Paušální poplatky jsou uvedeny 
v tabulce níže.
 Od poplatku za parkování na veřejném prostranství jsou osvobozena vozidla osob 
zdravotně postižených, která jsou opatřena viditelným označením pro vozidlo zdravotně 
postižené osoby.
 Za vyhrazení trvalého parkovacího místa na veřejném prostranství Obec účtuje 5 Kč/
den za 1 m2. Parkovacím místem pro jedno vozidlo je plocha 3x5 m, tedy 15 m2. Za parkování 
jednoho vozidla tedy vychází jeho provozovateli povinnost uhradit denně částku 75,- Kč.
 Tento způsob platby za jednotlivé vozidlo a den bude použit nejspíš v případě, kdy 
k vám přijede návštěva a zdrží se déle než jeden den. Platební povinnost se tak bude týkat 
i provozovatelů vozidel, která parkují na vlastním pozemku, ale jejich návštěva parkuje své 
vozidlo na veřejném prostranství.
 Rezidentům obce se nabízí možnost využít finančně výhodného paušálního systému, 
uvedeného v následující tabulce:
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 K platbě za zábor veřejného prostranství vystavuje Obec plátci Platební výměr. Při platbě 
částky určené tímto platebním výměrem obdrží každý provozovatel vozidla parkujícího na 
veřejném prostranství parkovací kartu. Kdo již zaplatil, vyzvedne si tuto kartu co nejdříve. Každé 
vozidlo parkující na veřejném prostranství musí být touto kartou viditelně označeno. Týká se to 
i vozidel návštěv, které parkují na veřejném prostranství déle než jeden den. Proto je na 
vás, kdo očekáváte takovou návštěvu, pro ni předem zajistit placené parkování. Při platbě 
obdržíte parkovací kartu, kterou po odjezdu své návštěvy neprodleně vrátíte na Obecní úřad.
Cílem výše popsaného je vnést přehled a řád do oblasti výkonu a správy místních poplatků, v níž 
Obec dosud cítí určité rezervy.
  Komise veřejného pořádku a životního 

prostředí má nevděčnou roli orgánu, který má 
zajistit prostřednictvím své kontrolní činnosti 
dodržování Obecně závazné vyhlášky o místních 
poplatcích. Věřím, že svým pochopením a ukáz-
něností Komisi její práci usnadníte.

Ing. Ivo Laníček
předseda Komise veřejného pořádku 

a životního prostředí

Pomoc Židovským občanům v době okupace
 Zajímavý příspěvek do kroniky Struhařova poskytla paní Božena Tůmová. Toto se 
bezprostředně dotýká její rodiny, tedy rodičů Štěpánkových ze Struhařova číslo 102. Dostali jsme 
k přečtení a zároveň velkému zamyšlení příběh jejich tehdejších letních hostů, jak to na venkově 
bylo zvykem.
 Ve 30letech zde měli ubytovanou rodinu Adolfa Špringla z Prahy. Pan Špringl byl zaměst-
nancem - kontistou - České banky Union v Praze a ten se seznámil s panem Arnoštem Stránským. 
Nebylo by na tom nic divného. Pan Stránský byl obchodním zástupcem firmy EMPO radio, která 
prodávala radio přijímače. Nabídl panu Špringlovi možnost prodeje těchto radio přijímačů 
a tím si přivydělat a ještě vylepšit finanční situaci své šestičlenné rodiny. Rodina pana Stránského 
ovšem byla židovské víry. Vše se zkomplikovalo příchodem Němců a okupací naší země. Bylo 
známo, že občané židovské víry jsou pronásledováni, posíláni do koncentračních táborů a čekala 
je jistá smrt. Aby se tito pánové mohli scházet, zvolili místo schůzky na Olšanských hřbitovech.
Dohodli se na této možnosti: oznámit a přísahou u soudu dosvědčit, že pan Stránský je neman-
želským synem křesťana Josefa Štrupy. Aby svého syna a snachu zachránila, dosvědčila toto 
u soudu matka pana Stránského a také pan Špringl. Josef Štrupa byl totiž bratrem paní Stránské 
a byl svobodný. Aby byli v bezpečí, rozhodl se pan Špringl za pomoci rodiny Štepánkových 
ubytovat je ve Struhařově u Mnichovic. Ubytování rodině Stránských poskytli Bohatovi a Hrou-
dovi (Liznerovi). Hana Dvořáková (rozená Špringlová) píše dne 15.8.1997 v dopise Židovské obci 
v Praze tento zajímavý příběh a dodává:

Cituji: Občané Struhařova věděli o tomto případu, ale nikdo se nesnažil Stránským ublížit, 
spíše pomohli! Tímto dopisem bych ráda uvedla jen to, že bylo více českých rodin dobrých 
lidí, kteří pomáhali druhým i za cenu riskování své vlastní bezpečnosti a bez jakéhokoliv osobního 
prospěchu.

Božena Tůmová
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Menhir
 
 Kámen je přírodní materiál, vyznačující se svou pevností, tvrdostí a odolností. My lidé se 
však často nespokojíme s tím, jakou krásu zařídila příroda, my ji neustále potřebujeme opravovat 
a vylepšovat. Statisíce kameníků se zabývají prací s kamenem. Celé armády dělníků či otroků 
transportovaly v historii veliké balvany z místa na místo a s touto činností asi jen tak neskončí. 
 Celá staletí zabývají se různí myslitelé otázkou podstaty kamene. Specifickou kapitolou 
je pak vztyčování kamenů. Již v dobách předpyramidálních, v dobách, kdy lidé na našem území 
žili v zahloubených polozemnicích, neznali pluh, elektřinu ani kolo, nelitovali času a prostředků 
a ve chvílích mezi obstaráváním potravy, zabývali se budováním menhirů, dolmenů a kromlechů. 
Tyto megalitické kultury transportovaly a vztyčovaly mnohatunové bloky po celé Evropě, a určitě 
ne jen proto, abychom se dnes měli čemu divit. Jejich ideu pak Egypťané se svými obelisky, 
stavitelé katedrál v Evropě či chrámů v Asii rozvíjeli dále a kámen máme rádi i dnes.
 Když mne společnost ROBSTAV, provádějící opravu Ondřejovské, požádala o kámen, na 
který by mohla být připevněna pamětní deska, dostal jsem nápad. Obec totiž vlastní několik 
původních, betonových (a to je vlastně také kámen) soklů, které byly v naší obci použity při 
elektrifikaci ve třicátých letech dvacátého století. Dal jsem jim jeden k dispozici a oni ho umístili 
u nového asfaltu, s plastovou pamětní cedulkou o opravě povrchu komunikace. Až plast odvane 
čas, zůstane na místě náš novodobý menhir. Vertikalizovaný kámen, a zároveň němá vzpomínka 
na „den, kdy k nám byl zaveden elektrický proud“. Přišla mi škoda hodit do drtiče toho němého 
pamětníka počátku elektrifikace. Pamětníkům je třeba naslouchat, i když nemluví.
 Je na něm univerzální pravda - varování, abychom nesahali ani na dráty na zem spadlé 
a také letopočet 1935. Nevím jak Vám, ale pro mě je upomínkou na mého dědu, který mi 
vyprávěl, jaká to byla sláva, když prababička nechala zavést elektřinu do chalupy. A nejsilnější 
žárovka, „pětadvacítka“ nebyla v kuchyni, ani sednici, ale ve chlévě, u krav… Dovedeme si toto 
ještě vůbec představit? A památník elektřině, síle, bez níž by náš svět nebyl takový, jaký je, to 
mi snad bude prominuto, i když je starý a omšelý.
 Vzhledem k aktuálnímu světovému vývoji si již nejsem tak jistý, že tyto mé myšlenky byly 
správné. Vždyť elektřina nejen že rozsvěcuje naše domy, pohání naše stroje, ohřívá naše jídlo 
a umožňuje chod našim počítačům, bez nichž by většina z nás byla bezrukých, ale elektřina, 
to jsou i tepelné či jiné elektrárny s jejich emisemi, úrazy elektrickým proudem, vyúčtování 
za spotřebu i jiná negativa. V dnešní moderní době se profilují hlasité skupinky, které požadují 
přepsat dějiny, svrhnout nepohodlné pomníky a naše dřívější hrdiny zatratit a vyzdvihnout nové.
 V USA například chtějí zatratit Johna Wayna snad pro nějaké nevhodné výroky z jeho 
mládí. Nedávno jsem četl o hnutí, které chce dehonestovat Woodrowa Wilsona (to je ten „pán“, 
co nám umožnil resuscitovat vlastní stát a založit republiku. Kdysi americký prezident, dneska 
hadr, o který si může opucovat boty kdejaký hňup. Legrace je, že v Praze se po něm jmenuje 
nádraží a má tam i svou sochu. Takže se můžeme těšit, že po odhalení jeho hanebnosti bude 
nějaký moula chtít jeho sochu odstřelit (pár let od realizace), podobně jako se to povedlo 
u „fronty na maso“.
 Asi bychom se tedy měli začít omlouvat za dějiny! Třeba nacistům za odboj (vždyť nás 
proboha pobili jen nějakých 365 000!)?(1) Ukrajincům, Gruzínům, Polákům, Rusům a dalším 
porobeným národům, za to, že jsme umožnili jejich vůdcům rabovat naši ekonomiku a udrželi 
je tím déle u moci? Maďarům za to, že jsme nefederalizovali rakouské císařství, a oni ano, takže 
se stali spoluviníky Světové války? Mexičanům za to, že jsme se starali a pracovali a díky tomu si
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Habsburkové mohli v Americe hrát na císařství (a kolik ubohých Mexičanů na to dojelo!)? 
Prusům, že jsme pomáhali Marii Terezii hájit její říši (tehdy naši vlast)? Co takhle Švédům za to, 
kolik jejich mužů tu zahynulo za Třicetileté války? Křižákům? Za ty, co padli při křížových výpravách 
do Čech, aby nám „ohněm a mečem vysvětlili“, že se špatně modlíme? Avarům? Za to, že už 
nás a Sáma nebavilo, aby si naše ženy a dcery půjčovali do lože? Zbytkům Markomanů a Kvádů? 
Za to, že příchozí Čechové je v české kotlině nahradili či asimilovali? 
 Sice za nic z toho osobně nemohu (alespoň doteď jsem si to myslel), ale podle tohoto 
moderního trendu bych se asi omlouvat měl... A protože čím větší blábol, tím dřív se to sem 
z Ameriky rozšíří, máme se zřejmě nač těšit!
 Mimochodem, takhle nějak si představuji, že došlo ke zhroucení Římské říše. Namísto 
skutečných se začaly řešit nesmyslné problémy, až přišli Ostrogóti, kteří stejné pitomosti snad ani 
neznali, a z velkého Říma zbyla jen vzpomínka...
 Ale já se přidržím toho svého, a mám radost, že máme elektřinu a že máme technický 
památníček na dobu, kdy k nám přišlo světlo fungující na stisknutí vypínače. A pokud by pro-
ti tomu byl opravdu odpor a památníček elektrifikaci by opravdu vadil, na odstranění stačí dva 
šikovní chlapi s krumpáčem a s lopatou. Pro jistotu se ale předem omlouvám za to, že jsem chtěl 
technickou památku na elektřinu, kterou všichni chceme, ale která občas také škodí a „kope“.

Jan Jančík – starosta 

Zdroj1:  /https://cs.wikipedia.org/wiki/Ob%C4%9Bti_druh%C3%A9_sv%C4%9Btov%C3%A9_v%C3%A1lky/ 

SOLIT či NESOLIT?  ... chodníky

 Předloňskou zimu (r.2018) mě zarazilo, že se v naší obci najednou začaly solit chodníky, a to i mimo 
hlavní silnice. Dnů na sněhu nebývá mnoho a už jsem si zvykla na krásné bílé peřinky na kraji chodníků. 
Místní komunikace a chodníky najednou slouží i běžkařům, sáňkám, bobům aj. sněhovým radovánkám 
dětí. Obec Ladova kraje, jak se patří. A najednou se začala užívat SŮL. Místo peřinek čvachtanice. Loňskou 
zimu to bez soli na komunikacích mezi RD opět šlo a byla to radost pohledět. Naše obec i přes to patřila 
mezi nejuklizenější a nejkrásnější v okolí. Letos zas brázdí uličky sypač a preventivně solí, protože hlásí v ČR 
místy namrzající mlhy. 
Proč se nad solí zamyslet?

• sůl používaná na solení chodníků či silnic škodí nám všem, pravděpodobně nejvíce stromům, které 
důsledkem nadměrného solení chřadnou či uhynou ...

• sůl poškozuje tlapky psů aj. zvířat, naše boty, auta, omítky, dlažby, obrubníky, povrchy komunikací ...
• sůl stéká do našich zahrádek, do základů budov, do spodních vod...
• slanou vodu pijí divocí živočichové, hlavně ptáci... zpěvní ptáci v zimě po požití slané vody uhynou...(1)

• půda působením soli a absencí správných přírodních pochodů sléhává a její schopnost absorbovat 
vodu při průtržích klesá a přispívá tak k rychlejšímu odtoku vody

• poškození může být vidět na čističkách odpadních vod, když větší déšť odplaví zbytky soli do kanalizace 
a následně do čističky, kde velké množství soli může způsobit „zničení“ celého biologického stupně 
čištění vod (2)

• a mnoho dalšího... 

 Předchozí roky to bez soli šlo, štěrk při nízkých teplotách udělá kolikrát lepší službu a třeba nastane 
situace, kdy sůl bude vhodným řešením krizové situace. Z mého pohledu se ale automatickým solením 
vracíme o pár kroků zpět (i velkoměsta od soli opouští) a šlápoty v přírodě bývají nesmazatelné. Příroda 
poslední roky bije na poplach a vrací nám i s úroky, jak špatně jsme se o ni dlouhodobě starali. Zkusme 
to změnit.

Ve Struhařově, dne 27/1/2020, Petra Šťastná 
  
Zdroj1: EnviWeb, http://www.enviweb.cz/101756
Zdroj2: Institut Veronica – 5. 1. 2006,  Mojmír Vlašín a Petr Ledvina
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Kultura ve Struhařově - ohlédnutí
Halloween
 Parta nadšenců a dobrovolníků připravuje již tradičně Halloweenskou bojovku pro naše 
i přespolní děti. Tentokrát byla bojovka na téma „Hledáme poklad pro Halloweenskou královnu, který 
rozdává duch loupeživého rytíře“. V r. 2019 se akce zúčastnilo na sto odvážných dětí.
 Na kraji tajemného nočního lesa uvítal děti STRÁŽCE HALLOWEENSKÉHO PANSTVÍ, který dětem 
vyprávěl strašlivý příběh o tom, jak kdysi dávno řádil ve zdejším kraji loupeživý rytíř. Přepadával kupce 
a pocestné a nahromadil tak obrovské bohatství. Jednou však ve své zpupnosti přepadl i kočár Halloweenské 
královny. Ta ho za trest zaklela ve strašidelný přízrak. Rytíř se tak jako duch zjevuje o halloweenské noci 
ve svém strašidelném hradě a musí rozdat celý poklad, který svými loupežemi nashromáždil.
 Děti, které prokázaly odvahu najít ducha loupeživého rytíře a získat poklad pro královnu, která na 
ně čekala na konci cesty, vyrazily hlouběji do lesa. Strážce jim na cestu dal ochranný erb, který je ochrání 
před zlými duchy. „Ukažte ho každému, koho potkáte a říkejte, že hledáte poklad pro Halloweenskou 
královnu. Běžte !!!“
 Další zastávkou bylo setkání se skřetem, sluhou HALLOWEENSKÉ KRÁLOVNY.
„Jsem sluha Halloweenské královny a roztrhám na kusy každého, kdo se opovážil rušit dnešní čarovnou 
noc! Jen ten, koho vpustil strážce Halloweenského panství, může jít dál! A čím se prokážete? Snad 
nehledáte poklad pro královnu?“ Děti se prokázaly ochranným erbem a skřet je propustil dál. „Dobrá, 
běžte tedy po světýlkách až k havraní skále, tam sídlí starý havran, probuďte ho a on vám poradí!“
 Statečné děti pak dorazily k osvětlenému posedu, který byl celý zahalen do pavučin, viseli na 
nich pavouci a štíři....  V pavučinách pak byla k přečtení cedule: CHRAPLAVÝM KRÁKÁNÍM PROBUĎTE 
STARÉHO HAVRANA

STARÝ HAVRAN
„Krá, krá,........ Oči vám vyklovu, kůži vám rozdrásám ....!!!!!! Co tady hledáte, co chcete a kdo vás pustil 
v tuto kouzelnou noc do našeho strašidelného panství? Ukažte mi tedy erb od strážce našeho panství!“ 
Děti ukázaly havranovi svůj ochranný erb. „Snad nechcete získat poklad pro Halloweenskou královnu! 
Ten rozdává duch loupeživého rytíře!!! Dám vám pavučinkový závoj pro bludičku, běžte, najděte bludič-
ku, dejte jí závoj a ona vám poradí!“

 Děti obdržely závoj a šly dále. Po chvíli chůze temným lesem přišly k osvětlenému 
pařezu s květy. ZAZPÍVEJTE PÍSNIČKU, PŘILÁKÁTE BLUDIČKU !

BLUDIČKA „Vlákám vás do hlubokých močálů, kde vás utopím,....! Co tady hledáte, 
snad ne poklad od loupeživého rytíře pro Halloweenskou královnu? Máte erb od 
strážce našeho panství? A co mi dáte za mou radu? Aha, krásný pavučinkový závoj 
....... Poradím vám tedy. Za chvíli dorazíte ke strašidelnému hradu, jeho bránu střeží 
šílený zlý kastelán,.... Ukažte mu erb a dejte mu tuto květinu. Její vůně ho omámí 
a on vám bránu otevře.... Nezapomeňte na tuto kouzelnou květinu, která vykvétá 
v močálu jen o halloweenské noci  ............. Běžte !“

POTICHU !!! BLÍŽÍTE SE KE STRAŠIDELNÉMU HRADU !!!!!!

ŠÍLENÝ ZLÝ KASTELÁN: „Kdo se opovažuje přistoupit o halloweenské noci až k bráně do hradu mého 
pána? Co je to za lidskou verbež? Vsadím vás do hladomorny, kde vás krysy sežerou !!!!!! Kdo vás pustil 
do naší říše? Máte erb od našeho strážce? A co to nesete za krásnou květinu,... óóóó  ta vůně ..... 
Odemknu vám tedy bránu, vstupujete do strašidelného hradu, kde rozdává statečným pocestným duch 
mého pána  poklad !!!!!!! Ale pozor na strašidla !!! CHA CHA CHA!“

 Děti vstoupily do hradu, svítí zde okno s pavoukem, houpají se duchové, prochází bílá paní 
a ukazuje dětem další cestu, cestu k duchovi loupeživého rytíře.
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DUCH LOUPEŽIVÉHO RYTÍŘE: „Vidím statečné pocestné, ....

Strážce Halloweenského panství vás nezadržel...????

Sluha královny vás neroztrhal na kusy ..........?????

Havran vám oči nevykloval ............................??????

Bludička vás neutopila v močále .....................?????

a ani můj kastelán vás neuvrhl do hladomorny, aby vás krysy sežraly??????

Jste stateční a proto vezměte ode mne část pokladu, o který jsem kdysi kupce a královnu oloupil a dejte 
jej královně, ať se slituje nad mou duší !!! Až všechen poklad rozdám, bude má duše konečně odpočívat 
v pokoji !!!!“

A ukázal dětem cestu k Halloweenské královně.

HALLOWEENSKÁ KRÁLOVNA: „Vítám vás, stateční pocestní, v mém sídle. Přinášíte mi část pokladu, 
o který rytíř olupoval mnoho let obyvatele tohoto kraje. Teď musí za trest strašit a jen o halloweenské 
noci může poklad rozdávat. To mu bude trvat ještě mnoho let. Mám tady zlaté vejce, vidíte ho? V něm 
je ukryto srdce loupeživého rytíře. Až jeho duch všechen poklad vrátí, vejce pukne, srdce přestane bít 
a duše rytíře spočine v pokoji. A s ním zmizí i všechna strašidla z tohoto panství!
Dám vám odměnu za vaši statečnost - tu máte diamantový náhrdelník!

 Vydejte se tedy tímto směrem z lesa, ale dejte pozor, do těchto míst se o halloweenské noci 
stahují víly a hejkalové od struhařovského rybníka.“

 Naše šikovné děti tak prokázaly svou statečnost, pomohly s vysvobozením zakletého rytíře 
a s odměnou vyšly z lesa ven.

Iveta Palacká a Jan Jančík 

Předvánoční  Setkání seniorů
 
 V odpoledních hodinách 15. prosince 2019 
se v nově zrekonstruovaném Požárním domě ve 
Struhařově uskutečnilo tradiční předvánoční  Setkání 
seniorů, které už tradičně pořádá Obec baráčnická 
ve Struhařově ve spolupráci s obecním úřadem. 
Naši senioři si měli možnost prohlédnout novotou 
vonící prostory sálu Požárního domu a byl zde pro 
ně připraven krátký kulturní program, ve kterém 
účinkovali Klárka Löserová, Kryštof Peterka a Ladův 
národopisný soubor z Hrusic. Po kulturním vystoupení, 
které se moc líbilo, se naši senioři již věnovali posle-
chu harmoniky pana Vladimíra Bezoušky a u malého 
občerstvení pokračovali v družném hovoru a zábavě.

zapsáno v únoru 2020 - Ing. Kamil Šubrt
předseda Kulturní, školské, sociálně zdravotní
a sportovní komise
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Oznámení výsledků Tříkrálové sbírky 2020

  Farní charita Mnichovice zorganizovala letos 2. ročník Tříkrálové 
sbírky ve svém okolí a byl to obrovský úspěch. Dokonce takový úspěch, 
že si nás „v Praze“ všimli a jako charita jsme dostali osobní poděkování 
od pana kardinála Dominika Duky za překvapivý výsledek. S sebou 
jsem mohla vzít tři koledníky, tak jsem vybírala mezi těmi nejvytr-
valejšími – z téměř 200 koledníků los padl i na Karolínku Šubrtovou 
ze Struhařova.
 
  Vybralo se celkem 163 700 Kč, což je o 100 tisíc víc než vloni. 

Důvodem je také dvojnásobný počet pokladniček (45), zapojených obcí i množství koledníků. 
Ve Struhařově se vybralo 9 450 Kč, což je krásný výsledek. Dvě party koledníků byly nádherné, 
krásně zpívaly a oceňuji úsilí dětí i jejich rodičovského doprovodu, že koledováním strávily mnoho hodin! 
 
 Chtěla bych všem dárcům i koledníkům poděkovat za jejich ochotu i nadšení, s jakými celá 
akce hladce proběhla ve všech 16 obcích. Není to úspěch naší charity, je to úspěch vás všech. 
 
 Z vybraných peněz zůstane 65 % pro sociální záměry farní charity, což je 
106 405 Kč. S tím už se dá dobře naložit a pomoci více lidem než vloni. Z loňských 
44 tisíc jsme zaplatili sportovní kroužky 7 dětem na celý školní rok a nakoupili jsme 
jim také nezbytné sportovní vybavení, pomůcky, chrániče a obuv. Zbylých cca 
9 tisíc převedeme do letošního roku a uplatníme. Některé děti díky tomu mohly 
pokračovat ve svém sportu, jiné děti naopak začaly se svým prvním sportem, 
jsou nadšené a trenéři si je velmi chválí. Také jim to umožňuje trávit dvě odpo-
ledne sportem, v jiném kolektivu, než je třída, mají společné zážitky s novými 
kamarády. Máme z toho radost a sociální odbor v Říčanech tuto naši podporu 
dětí velmi vítá, protože jim to otvírá další obzor a šanci na začlenění či úspěch 
ve společnosti.
 
 Nyní budeme mít peněz daleko víc a už nyní jednáme s okolními starosty o dalším uplatnění 
peněz pro další osoby – příspěvek na invalidní vozík, úhrada obědů, tábora, školy v přírodě, vodovodní 
přípojka pro seniora apod.
 
 Na provoz farní charity nejde z Tříkrálové sbírky nic, jsme dobrovolnická organizace, nikdo 
nepobírá plat, snažíme se pomoci si aktivitou na různých jarmarcích, swapech a bazárcích, skromný 
provoz hradíme z dobrovolných příspěvků a darů. Kancelář nemáme, odpadají nám tak tyto provozní 
náklady. Vloni jsme z darů pořídili nezbytné police do skladu, balíčky školních pomůcek na začátku září, 
část peněz pokryla částečně cestovní výdaje – najezdili jsme přes 1000 km, protože jsme v kontaktu se 
30 obcemi v okolí Mnichovic.
 
 Budeme vděční za jakýkoli finanční dar, který nám pomůže charitu rozvíjet dál. Potvrzení o daru 
vám vystavíme. Č. účtu 2801611441/2010.

Přeji vše dobré v novém roce a těším se na spolupráci nebo setkání.
 
 Lucie Procházková, ředitelka FCH Mnichovice, 

mnichovice@charita.cz, tel. 605 918 148, https://www.facebook.com/farnicharitamnichovice/
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Výročí osvobození

 Dne 8. 5. 2020 jsme si připomněli 75. výročí ukončení  
strašlivého masakru druhé světové války a osvobození naší vlasti. 
Tradičně jsme se sešli u pomníku na zastavení Rudé armády 
a položili květiny jako skromný dík těm, kdo se zasloužili o to, že náš 
národ, a tedy i my, tu strašlivou dobu přežil. Pomník je místem 
vzpomínky na ty, kdo dali všanc svůj život proto, abychom my žili. 
Zastavili jsme se i u pomníku padlých v první světové válce a u hrobu 
neznámého rudoarmějce na našem hřbitově. Z důvodu karanténních 
opatření sešli jsme se jen v minimálním počtu, ale nezapomněli jsme!

Jan Jančík – starosta

Filmové léto

 Svět se točí stále rychleji, alespoň nám se to tak někdy zdá, a tak se rádi zabýváme věcmi, které 
jsou známé a tradiční. 

 Na počátku léta, krátce před prázdninami, podařilo se 
nám opět zajistit návštěvu celorepublikově známého 
Kinematografu bratří Čadíků. Struhařov se tak dostal 
na mapu naší země se zápisem, že i zde se koná tato 
tradiční akce.
 Na čtyři červnové dny přijeli do Struhařova, u Hli-
něného rybníka postavili plátno a aparaturu 
a promítali nám krásné české filmy. Letos jsme kupodivu 
zmokli jen jednou, takže jsme se sešli, viděli jsme 

komedii „Poslední aristokratka“ a děti „Hodinářova učně“. Pro všechny věkové skupiny 
byl určen i cestopis „Afrikou na pionýru“ a finálový večer patřil komedii z moderní doby „Na střeše“ 
s excelentním hereckým  výkonem pana Švehlíka.

  Kinematograf bratří Čadíků však není jen o filmech, zároveň se jedná o charitativní 
akci. Vstupné se vybírá dobrovolné. Celý výtěžek tohoto vstupného bude následně poskytnut 
jako podpora na Konto bariéry. Každý návštěvník tak má možnost nejen zažít letní kino v příjemném 
prostředí, se skvělou společností, ale zároveň dle svých možností přispět k podpoře dobré věci. 
Bylo tomu tak i letos a částka vybraná ve Struhařově byla na konto Bariéry odeslána i letos. 
Přispěvatelům velmi děkujeme.
 Na dobré se hodí navazovat, a proto jsme pro letošní rok naplánovali termíny dva. V srpnu 
se pak na malém fotbalovém hřišti konalo i zcela klasické letní kino. Protože ale rádi děláme věci po 
svém, film byl opět vybírán pomocí otevřené ankety, v níž na celé čáře zvítězil film „Ženy v běhu“. 
Opravdu příjemná česká komedie, která slavila úspěchy v celé naší zemi. Počasí nám sice úplně 
nepřálo, ale skalní milovníci filmů přeci přišli!

Jan Jančík – starosta
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Neckyáda
 V sobotu 20. června se uskutečnil další ročník již tradiční struhařovské Neckyády. 
Pořadatelé v čele s Hankou Matějovskou připravovali jednu z nejoblíbenějších místních akcí 
opět s vědomím, že dost možná může dojít na špatné počasí. Během týdne před akcí tak 
průběžně kontrolovali předpověď, která den po dni nepřestávala udivovat svými proměnami. 
Také proto nikoho neopouštěla naděje, že existuje šance na slušné počasí v den konání.
 Od osudného rána bylo jasné, že se během závodu budeme radovat, jakou dostane příroda 
zase příjemnou dávku vytrvalého deště. Obavy o nedostatek účastníků a fanoušků ale vzaly 
za své, když se na startovní linii postavilo hned 6 nachystaných plavidel. Přihlíželo na tři desítky 
diváků. Už o úvodním představení plavidel, kdy porotci hodnotili originalitu kotvících korábu, bylo 
jasné, že letošní ročník se vydařil. Kromě Hradu, Kameníka nebo Holek v černém se dokonce na start 
postavila i posádka z dalekých Svojetic.
 Během samotného závodu nadále vytrvale pršelo, divákům schovaným pod deštníky 
a stanem ale počasí zábavu rozhodně nezkazilo. Odhodlané posádky se totiž na závod plně 
soustředily a svým soupeřům nedaly nic zadarmo. V zápalu boje se dokonce jedno plavidlo převrhlo 
a kormidelník byl nucen vžít se do role plavce a odtahovky v jednom. Všichni nicméně úspěšně prot-
nuli cílovou pásku a patří jim velké uznání za statečnost a hlavně kreativitu při výrobě lodí. 
 Po vyhlášení výsledků se pořadatelé s účastníky shodli, že příště budeme raději počítat ze 
sněžením. Jeden z účastníků dokonce navrhnul přesunutí závodu na listopad, abychom měli lepší 
šance na sněžení a úplnou jistotu na déšť.

Jakub Zuza, autor článku; Hana Matějovská, foto

	 S	velikou	lítostí	tímto	rušíme	všechny	akce	po	zbytek	roku	2020,	z	důvodu	neustále 
se	měnících	 opatření	 v	 návaznosti	 na	 situaci	 kolem	 koronaviru.	 Pevně	 věříme,	 že	 se	
vše	brzy	vrátí	do	normálu	a	plně	se	tak	budeme	moct	pustit	do	organizování	všech,	již 
tradičních	akcí.
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FOTBAL - SEZÓNA 2019-2020 SKONČILA NEDOHRANÁ 

 

 
 
 
 
 

 
 
            
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

IV. třída, skupina B 2019-2020 - podzimní výsledky A mužstva: 
25. 8. Struhařov - Senohraby B 7:1 (3:0) Šticha 2, J. Kuchař, M. Kuchař, 

Zelenský (pen.), Šinkmajer 
31. 8. Struhařov - Radošovice B 3:5 (3:1) M. Kuchař, Šinkmajer, J. 

Kuchař 
8. 9. Sluštice - Struhařov  0:8 (0:6) J. Kuchař 3, Hemský 3 (1 

z pen.),M. Kuchař 2 
14. 9. Struhařov - Doubek 2:0 (0:0) Wustinger, O. Marek 
22. 9. Hrusice B - Struhařov 1:2 (1:1) Chalupecký, Hemský 
28. 9. Struhařov - Čestlice 4:2 (1:1) J. Kuchař 2, M. Kuchař, Kodr 
5. 10. Přišimasy - Struhařov 5:1 (2:1) Polesný 

12. 10. Struhařov - Doubravčice 0:3 (0:1) Pozn.: Hráno v Kostelci n.Č.l. 
19. 10. Lojovice - Struhařov 2:2 (2:2) J. Kuchař, J. Kutman 
26. 10. Struhařov - Křenice 3:1 (1:1) Wustinger 2, J. Novák 
2. 11. Dobřejovice B - Struhařov 7:3 (5:2) J. Kutman, V. Zuza, Polesný 

IV. třída,  muži, skupina B - 2019-2020 – tabulka předčasně 
ukončené sezóny  

1. Přišimasy 11 8 2 1 44:18 26 
2. Čestlice 11 8 0 3 51:23 24 
3. Doubek 11 7 2 2 45:19 23 
4. Struhařov 11 6 1 4 35:27 19 
5. Hrusice B 11 6 1 4 31:19 19 
6. Dobřejovice B 11 5 0 6 30:39 15 
7. Radošovice B 11 4 2 5 24:25 14 
8. Křenice 11 4 1 6 17:25 13 
9. Doubravčice 11 4 1 6 18:28 13 

10. Senohraby B 11 3 0 8 14:49 9 
11. Sluštice 11 2 3 6 18:42 9 
12. Lojovice 11 1 3 7 17:30 6 

Posázavská liga SG 2019 - podzimní výsledky gardy 
1. 9. Struhařov - Chocerady 4:6 (2:2) Chalupecký 2, O. 

Marek, Horáček 
13. 9. Říčany - Struhařov 2:2 (0:0) O. Marek, Váša 
21. 9. Struhařov - Sázava 3:0 kont.  

13. 10. Sázava - Struhařov 1:6 (0:4) Chalupecký 4 (1 
pen.), Procházka 2 

20. 10. Struhařov - Stř. Skalice 3:0 (1:0) Chalupecký, 
Horáček, Dvořák 

2. 11. Nespeky - Struhařov 4:1 (1:1) Kadlec 

Posázavská liga SG 2019 - konečná tabulka  
1. Chocerady 10 9 0 1 45:15 27 
2. Nespeky 10 8 1 1 55:26 25 
3. Říčany 10 4 3 3 30:25 15 
4. Struhařov 10 3 2 5 23:26 11 
5. Stříbrná Skalice 10 2 0 8 18:37 6 
6. Sázava 10 1 0 9 8:50 3 

Konečná tabulka  
1. Struhařov A 3 2 1 0 8:2 7 
2. Struhařov Garda 3 2 0 1 9:6 6 
3. Auto Kelly 3 1 0 2 5:7 3 
4. Hrusice 3 0 1 2 2:7 1 

Karanténní opatření zavedená kvůli šíření koronaviru zasáhla i do sportovních soutěží. Naše skupina 4. třídy již nebyla 
na jaře rozehrána a sezóna byla stejně jako v případě všech amatérských mistrovských fotbalových soutěží v ČR 
ukončena. Konečné pořadí zůstalo podle stavu k 8. 4. 2020. Nová sezóna odstartovala v neděli 23. srpna domácím 
vítězstvím nad Dobřejovicemi B 7:2 (4:2), dařilo se i ve druhém kole - Lojovice jsme rozdrtili 7:0 (4:0). Doufejme, 
že se letošní ročník podaří odehrát bez komplikací a s úspěšným koncem pro Struhařov. 

Garda se v závěru Posázavské ligy nakonec neprotlačila 
na medailové umístění a skončila na čtvrtém místě. Nová 
sezóna (hraje se systémem jaro-podzim) nebyla na jaře 
zahájena, na podzim se zápasy odehrají bez vyhlášení 
konečného pořadí. 
 

V sobotu 8. srpna se uskutečnil tradiční Memoriál 
Jaroslava Medřického tentokrát v novém formátu za 
účasti čtyř mužstev. Týmy nastoupily v jedenácti 
hráčích a utkání se na rozdíl od předchozích ročníků 
hrála na celé hřiště po čtyřiceti minutách. Úmorné 
horko kladlo vysoké nároky na fyzickou připravenost 
hráčů, ale všichni nakonec zápasy zvládli. Zpestřením 
byl každoroční zápas dětí proti mužstvu žen a dívek. 
 

Poslední podzimní domácí fotbalovou radostí 
roku 2019 bylo říjnové vítězství nad Křenicí 
3:1 

Výsledky Memoriálu Jaroslava Medřického 2020: 
 

Struhařov Garda - Hrusice 5:0 
Struhařov A - Auto Kelly 3:0 
Struhařov A - Struhařov Garda 3:0 
Auto Kelly - Hrusice 2:0 
Struhařov Garda - Auto Kelly 4:3 
Struhařov A - Hrusice 2:2 

Memoriál Jaroslava Medřického 
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TJ Sokol Struhařov - starší a mladší přípravka 
 

Naše přípravky se přes zimu a začátek jara pravidelně připravovaly 
dvakrát týdně v hale. Jednou týdně jsme využívali naší nově 
zrekonstruovanou hasičárnu, kde jsme se hlavně zaměřili na koordinaci 
a posílení středu těla, a jednou týdně jsme jezdili do haly v Mirošovicích. 
Také jsme se zúčastnili mnoha přípravných zápasů a turnajů pořádaných 
v Říčanech a Kostelci nad Černými lesy. 
Během pandemie jsme doma nezaháleli a vymýšleli jsme různé domácí 
úkoly, které se děti snažily plnit. 
Koncem května jsme už zase mohli začít společně trénovat na hřišti. 
Trénovali jsme třikrát v týdnu do konce června. 
5. června jsme pořádali nábor nových fotbalových nadějí. Kam nám přijel 
pomoc i trenér z FAČR. Podařilo se nám ulovit pár nových dušiček ☺ . 
 

Sezóna 2020/2021 
 

17. - 21. 8. jsme začali přípravu na novou sezónu. A začali ji hned zostra 
fotbalovým soustředěním, které se historicky poprvé konalo na 
Struhařovském hřišti. Fotbalového kempu se zúčastnilo 28 fotbalových 
nadšenců. Během týdne si děti užily spoustu fotbalu, legrace, 
fotbalgolfu, ukázky parkouru od Freemove, koupání atd.  
 

Na podzim odehraje starší přípravka 
turnaje ve skupině D proti týmům 
Stříbrná Skalice, Všestary, 
Mirošovice, Kamenice a Radošovice 
B. Domácí turnaj se koná 11. 10. 
2020 od 9:00. 
Mladší přípravka bude hrát podzimní 
turnaje v nejlepší skupině A, kde se 
utká s elitními týmy z okolí. 
S Kunicemi, Louňovicemi, Vyžlovkou, 
Radošovicemi A a Říčany. Domácí 
turnaj odehrají 20. 9. 2020 od 9:00. 
Na závěr bychom chtěli poděkovat 
trenérům, kteří se podílejí na 
trénování našich dětí, a to Oldřichovi 
Markovi, Jaroslavovi Štichovi a 
Michalovi Hemskému. Díky borci, bez 
Vás by to nešlo! 
                Kateřina a Josef Markovi 
 

Chcete hrát fotbal? Přijďte mezi nás! Uvítáme kluky i holky 
ročníků 2010-2015. Tréninky každou středu a pátek od 17:00. 
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Grand Prix Josefa Kurela 2020 - 
konečné pořadí  

1. Munk Petr 27 b 
2. Vavřinec Tomáš 21 b 
3. Holub Jan 17 b 
4. Grečný Karol 11 b 
5. Soural Jan 10 b 
6. Bartoň Milan 10 b 
7. Říha Jaroslav 7 b 
8. Lexa Václav 7 b 
9. Kořínek Oldřich 7 b 

10. Růžička Zdeněk 5 b 
 Štoček Jiří 5 b 

12. Šaur František 5 b 
13. Bečvář Pavel 4 b 
14. Stefaniv Vladislav 3 b 
15. Kaplanová Dominika 2 b 

 Zoubek Tomáš 2 b 

ŠACHY 2019-2020 
 
 

Poslední šachovou sezónu se na rozdíl od té fotbalové podařilo dohrát. 
Sokol Struhařov uhájil svou příslušnost k regionálnímu přeboru „C“, když 
skončil na konečném sedmém místě. 

Během letošního léta proběhl ve 
Struhařově opět seriál pěti šachových 
turnajů „Grand Prix o pohár Josefa 
Kurela.“ MIKULÁŠSKÝ LESNÍ BĚH 

se letos uskuteční v sobotu 
5. prosince 2020 

Bližší podrobnosti budou zveřejněny na 
www.mikulassky-beh.cz 
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Vzpomínka na pana Josefa Šubrta
 Se zármutkem oznamujeme našim občanům, že nás navždy opustil struhařovský rodák 
pan Josef Šubrt. Zemřel 28. září 2020 ve věku nedožitých 85 let.
 V letech 1941–1945 navštěvoval Obecnou školu ve Struhařově. Byl dlouholetým členem 
Mysliveckého sdružení Mnichovice, Sokola Struhařov, Sboru dobrovolných hasičů a od roku 2011 
také členem Obce baráčníků Struhařov.
 Od roku 1960 byl členem místního národního výboru a od roku 1963 tajemníkem.  
Obdobnou funkci zastával až do voleb v roce 1992.  V rozhovoru, který pan 
Josef Šubrt poskytl redaktorům  z „Paměti národa“, svou práci pro obec 
Struhařov sám popsal následující větou:	„Můžu	být	spokojen	s	tím,	že	všem	
lidem	ve	Struhařově	se	můžu	podívat	do	očí,	že	v	té	době,	kdy	jsem	to	dělal,	
se	nikomu	nestala	křivda,	nikdo	nebyl	perzekuovaný.“
 Jeho rovná a zodpovědná osobnost skrývala za vnější zdrženlivostí 
velkou srdečnost. Byl vždy připraven pomoci druhým, ať už radou nebo i činem. 
Navrzdory jeho bohatému a úspěšnému profesnímu životu, žil skromně, bez 
snahy jakkoliv vyčnívat z davu.

Budeme s láskou a úctou vzpomínat.

Rodině za celý OÚ Struhařov vyslovujeme upřímnou soustrast.

Ing. Jitka Zákravská – místostarostka OÚ Struhařov

 Smutná zpráva zasáhla členy Tělovýchovné jednoty Sokol Struhařov. Odešel pan Josef 
Šubrt, sportovec tělem i duší, doslova sportovní legenda naší jednoty. Byl sportovcem nejen 
vynikajícím, ale i všestranným. Hájil naše barvy v ledním hokeji, fotbalu, dokonce byl i výborným 
volejbalistou v krátké závodní éře struhařovského týmu. Byl vynikajícím gymnastou na nářadích 
a cvičencem při hromadných vystoupeních. Rovněž sám cvičil a trénoval mladou sportovní 
generaci. Na chodu tělovýchovné jednoty se spolupodílel i po organizační stránce. Největší 
hokejové úspěchy zaznamenal v dresu Křídel vlasti, což bylo mužstvo reprezentující českosloven-
ské vojenské letectvo a v dresu slovenského Prešova, jemuž pomohl k postupu do národní ligy. 
Hrál i za další hokejová mužstva z našeho okolí. Byl výraznou oporou struhařovského fotbalového 
týmu, který na počátku sedmdesátých let vítězil v okresním přeboru. 
V Josefu Šubrtovi odchází skutečný rytíř struhařovského sportu. Čest jeho památce!

Petr Kadlec
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ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
Zastupitelstvo odsouhlasilo:

Zasedání č.1/2020 konaného dne 22.01.2020
1.   Obsazení pana Pethö na místo předsedy Finančního výboru
2.   Obsazení paní Maštalířové na místo předsedy Kontrolního výboru
3.   Ceny za vodné a stočné pro r. 2020
4.   Ceny za pronájem sálu Požárního domu pro veřejně prospěšnou činnost
5.   Podání žádosti o dotaci na zásahové vozidlo DA pro JSDH Struhařov
6.   Podání žádosti o dotaci SK, za účelem realizace opravy komunikace
7.    Nesouhlasit s nabídkou pachtu a souhlasit s pověřením pana starosty s vyjednáváním o koupi pozemku parc. č. 620 v k. ú. Struhařov u  M.
8.   Zařazení obce Struhařov do přípravy, tvorby a realizace Strategie komunitě vedeného místního rozvoje MAS Říčansko pro období  
       2021-2027, tj. se zařazením obce do územní působnosti MAS Říčansko o.p.s. na období 2021-2027
9.   Působení Pavla Kudrmana i nadále jako zástupce Obce pro MAS

Zasedání č.2/2020 konaného dne 27.02.2020
1.   Podání žádosti o Dotaci pro školy a školky v obcích do 3000 obyvatel: 90% na opravy, rekonstrukce, nebo výstavbu nových kapacit
2.   Že v případě úspěšnosti a získání Dotace na školu je obec připravena získat finanční prostředky na realizaci projektu z obecního majetku,  
       nebo úvěrem
3.    Zadání předělání současné projektové dokumentace na investiční záměr pro podání žádosti o dotaci firmě Artendr v ceně 74.000,- Kč + DPH
4.   Zadání podání žádosti o dotaci firmě Artendr v ceně 35.000,- Kč + DPH a při získání dotace odměnu ve výši max 1,7 % z výše přiznané dotace
5.   Dohodu o pracovní činnosti mezi Obcí Struhařov a panem Dlouhým ve výši 2000,- Kč/ měsíc od ledna 2020
6.   Dohodu o pracovní činnosti mezi Obcí Struhařov a paní Ing. Jitkou Zákravskou ve výši 2000,- Kč/ měsíc od ledna 2020
7.   Dohodu o pracovní činnosti mezi Obcí Struhařov a panem Attilou Pethö ve výši 2000,- Kč/ měsíc od února 2020

Zasedání č.3/2020 konaného dne 13.05.2020
1.   Hospodářský výsledek roku 2019 MŠ Stonožka Struhařov
2. Bezúplatný převod pozemků parc.č. 770/4, parc.č. 770/5 , parc.č. 770/6, parc.č. 770/7, parc.č. 770/8 a parc.č. 770/9  
       - vše v katastrálním území Struhařov u Mnichovic, z vlastnictví středočeského kraje do vlastnictví Obce Struhařov.
3.   Realizaci projektu napojení Regionální vodovodu s regulačním ventilem
4.   Zadání Veřejné Zakázky dle předloženého návrhu na opravu povrchu místních komunikací „Jevanská“ a „K Průhonu“.
5.   Ukončení smluvního vztahu ke konci udržitelnosti projektu svozového vozidla FUSO po 11/2020
6.   Převzetí lokality Optreal, za podmínky zhotovení odvodnění dle smluv
7.    Závěrku a výsledek hospodaření příspěvkové organizace TS Struhařov za rok 2019
8.   Hanu Maštalířovou jako novou členku škodní a likvidační komise
9.   Vypisování termínu dokončení každého úkolu v zápisu

Zasedání č.4/2020 konaného dne 03.06.2020
1.  Vypsáním výběrového řízení na pacht kompostárny ve znění návrhu o doplňku jak provedlo zastupitelstvo na svém zasedání 
       a pověření starosty k jeho podepsání
2.   Uzavření smlouvy o pronájmu společenské místnosti v hasičárně s Klubem dětí a mládeže Čtyřlístek, z.s.
3.     Odpuštění poplatku stočného - skrz navýšení rezervního fondu, za období 03-05/2020 s ohledem na uzavření MŠ Stonožka z důvodu  
       situace Covid 19

Zasedání č.5/2020 konaného dne 17.06.2020
1.   Ponechání cen pronájmu hrobových míst
2.   Uzavření Dohody o parcelaci a Smlouvy plánovací /o napojení na veřejnou infrastrukturu zároveň 
3.   Směnu pozemku 301/2 p. T.
4.   Závěrečný účet Obce za rok 2019
5.   Závěreční závěrku Obce za rok 2019.
6.   Zamítnutí žádosti pí. K. o odpuštění poplatku – stočné 2020

Zasedání č.6/2020 konaného dne 22.07.2020
1.  „Smlouvu o dílo vypracování projektovou dokumentace pro stavební povolení a dokumentace pro vyhledání zhotovitele“ 
       s firmou ARTENDR s.r.o., pro projekt „Rekonstrukce ZŠ Struhařov“.
2.  Pověření pana starosty s vypsáním veřejné zakázky na dodavatele stavebních prací na akci: „Rekonstrukce ZŠ Struhařov“ 
       a to ve spolupráci s firmou ARTENDR s.r.o.
3.   Smlouvu o odvádění odpadních vod pro podnikatele, navržené paní Maštalířovou
4.   Zvýšení ceny poplatků za psa pro rok 2021
5.   Předložená rozpočtová opatření
6.   Podepsání dodatku smlouvy s dodavatelem s poskytováním služeb v oblasti nakládání s odpady od 1.8.2020 - 31.12.2020 
7.   Uzavření smlouvy se společnosti BES s.r.o. 
8.   Návrh změny ÚP č.1 k projednání pořizovatelem
9.   Změnu jednacího řádu §8, bod 3. 



INZERUJTE VE STRUHAŘOVSKÝCH INFORMACÍCH
1 strana 600 Kč, 1/2 strana 300 Kč, 1/4 strana 150 Kč (ceny jsou uvedeny bez DPH)

objednávejte na emailu: obec@struharov.cz
STRUHAŘOVSKÉ INFORMACE, občasník vydávaný Obecním úřadem Struhařov

OÚ Struhařov, Mnichovická 179, 251 64 Mnichovice, IČO 00240 800, Evidenční číslo MK ČR E 14523
Grafická úprava: Markéta Hodrová, Redakce: obec@struharov.cz
Příspěvky do dalšího čísla zasílejte na email: obec@struharov.cz

Zasedání č.7/2020 konaného dne 26.08.2020
1.  Výsledek výběrového řízení pro pacht Kompostárny, s vítězem společnosti AMAR INSTALACE s.r.o., IČ: 27120392
2.  Předloženým nákres zrcadel v Obci Struhařov
3.  Vybrání nejlevnější varianty z předložených nabídek – paní Adély Šípové, cena bez DPH Kč 34.000,-- na administraci výběrového  
      řízení stavby Kalolisu v Obci Struhařov
4.  Smlouvu o výpůjčce s Rybářským spolkem a pověření pana starosty podpisem smlouvy
5.  Směnu pozemků p. T. – u rybníku Vavrák dle návrhu
6.  Grafický návrh nápisu „HASIČSKÁ ZBROJNICE“– varianta D za cenu 8.000Kč bez DPH a pověření pana starosty k jednání se 
      společností, realizující tuto službu
7.  Zřízení zásilkovnaboxu na zkušební dobu 6 měsíců u obchodu s potravinami


